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Underskrifter 
 
 

 
 
_______________________         __________________________ 
 Ordf  Gunilla Grenholm                sekr Annbritt Marklund 
 
___________________________ 
Justerare Karolina Sundström  
 
 

 
§ 66 
Inledning 

 
Göran inledde med några verser ur Matteus 12, om vem som är Jesu 
familj, och med bön. 
 

 
§ 67 
Val av justerare 
 

 
Till justerare valdes Karolina Sundström. 

 
§ 68 
Genomgång av 
dagordning 
 

 
Dagordningen gicks igenom och godkändes med tillägg om 
a) Markus Nyströms fråga om stolar 
b) Migrantmammor 
c) snöskottning 
d) ansvarig för uppvaktning och för telegram, ansvarig för 
medlemsregister 
  

 
§ 69 
Föregående 
protokoll och att-
göra-lista 

 
Föregående protokoll gick igenom. PPK anser att det blir för mycket 
med ett middagsarrangemang i november som vi tänkte vid förra 
sammanträdet. 
 



§ 70 
Personal 

Hanna Olofsson anställs på 20 % som ledare för United från 1 
oktober. Hon ersätter Kattis Koss som sagt upp sig. Men Kattis 
fortsätter som timanställd tills Hanna kan börja. Karolina Sundström 
kontaktar dem och frågar om de kan komma båda två till 
gudstjänsten den 1 oktober, för avtackning och välkomnande. 
 

 
§ 71 
Fastighetsutskott 
Arken 
 
 
 
 
 
 
Gröna rummet 
 
 
Diskmaskin 
Avlopp 
 

 
Janne och Eva på Arken vill sälja sin verksamhet. De har en köpare 
som vill driva lunchrestaurang. Köparen vill skriva ett treårsavtal med 
EFS. Göran Sundkvist, Bertil Edström och Carl-Axel Robertsson har 
haft en träff med köparen. Om affären blir av blir den innan jul. 
 
Göran Sundkvist kontaktar Janne och köparen och meddelar att 
styrelsen är positiv. Göran ser också över avtalen med Arken och ber 
Tomas Åström från ekonomiutskottet om hjälp. 
 
Den nya brandklassade dörren till gröna rummet i källaren har 
kommit och väntar nu på montering. 
 
Diskmaskinen i The Lighthouse krånglar. Garantier gäller inte på 
samma sätt som om den stod i ett hem. Och återigen är det stopp i 
ett avlopp i en toalett på pastoratets våning. 
 

 
§ 72 
Ekonomi 

 
Rapporten för juni visar på insamlade medel inte når budget eller 
samma nivå som föregående år. Styrelsen hade vid sammanträdet 
inte tillgång till julirapporten då den finns i ett försvunnet mail. Den 
läggs till som bilaga.  

 
§ 73 
Sommaren på 
Mobacken 

 
En allmän känsla är att det kanske inte varit lika många besökare vid 
sommarens gudstjänster som tidigare. Men utvärdering sker i 
oktober tillsammans med Mobacken. Skulle man kunna prova 
iCentrumupplägg någon söndag på Mobacken? 
 

 
§ 74 
Klippenresan 

 
Gunilla Grenholm informerade. Just nu finns drygt 10 platser kvar i 
bussen. Anmälan tas emot under resten av augusti. Sen görs 
matinköpen. Gunilla ber Lars-Martin följa upp förra årets samtal. 

 
§ 75 
TRS – 
Utvecklingsarbete 
för styrelsen 
 

 
Peter Falkman har fått svar på den förfrågan om hjälp för styrelsen i 
verksamhets- och kompetensutveckling vi skickade i våras. Den 
process man kan få hjälp med pågår under ett år och är indelad i fyra 
faser. 
Styrelsen beslutade att inte gå vidare just nu, men att eventuellt ta 
upp det igen senare. 
 

 
§ 76 
Uthyrning av lokaler 

 
Peter Falkman berättade lite om pastoratets hyressättning för 
uthyrning av lokaler. Den jämfördes med EFS-kyrkans. Styrelsen 
beslutade att göra en justering av priser på uthyrning.  Ändringen blir 
vid uthyrning av lokaler ”Tillgång till projektor och ljud, 500 kr, 
introduktion ingår. Vaktmästare/ljudtekniker 400 kr/tim.” 



Gunilla meddelar Anders Brunnegård och ändrar texten på hemsidan. 

§ 77 
SMS-tjänst 

Karolina Sundström gör ett förslag på hur tjänsten ska användas och 
presenterar det vid nästa sammanträde. 

 
§ 78 
Adventscafé 

 
Styrelsen samtalade om hur man skulle kunna göra ett adventscafé 
den 2 december. Vi föreslår på eftermiddagen, förslagsvis kl 14-16, 
med fikaservering, försäljning av hembakat bröd, lotterier…Sedan 
avsluta med sång och musik och en liten andakt. 
De lokaler vi kan använda är The Lighthouse, lilla salen, foajén och 
kyrksalen.  
Styrelsen funderar vidare, pratar med folk som kan vara intresserade 
av att hjälpa till och tar upp detta vid septembersammanträdet igen. 
 

 
§ 79 
Nästa sammanträde  

 
Nästa sammanträde blir den 19 september. Sammanträdet därpå blir 
den 17 oktober kl 18, på Mobacken.  

 
§ 80 
Övriga frågor 
a) Markus Nyströms 
fråga om stolar 
 
 
b) Migrantmammor 
 
 
 
 
 
 
c) snöskottning 
 
 
d) ansvarig för 
uppvaktning och för 
telegram, ansvarig 
för medlemsregister 
 
 

 
a) Markus Nyström undrar om han kan få en del stolar och små 
bänkar som står oanvända i källaren. Han behöver dem till 
Frälsningsarméns lokaler där han ska arbeta med ”Work Together”. 
Styrelsen ger inte bort stolarna men lånar gärna ut dem. Peter 
meddelar honom. 
 
b) Kommunen stöttar inte med pengar 2018. Marlenes placering i 
projektet får antagligen vara kvar. Styrgruppen har sökt tilläggsanslag 
för 2017 men inte fått svar. För Marias tjänst finns just nu ingen 
finansiering 2018. Dessutom ska hon vara föräldraledig. Lars-Martin 
kontaktar EFS Västerbotten för att fundera kring personal om 
finansiering kan ordnas. 
 
c) Inför vintern behöver styrelsen fundera på hur snöskottningen kan 
ordnas. 
 
d) Birgitta Ericson har avsagt sig ansvaret för uppvaktningar av 
medlemmar som fyller år och för telegram vid medlemmars 
jordfästning. Gunilla frågar ett par personer om de kan dela på 
uppgiften. 
Allan Karlsson har avsagt sig uppdraget att sköta medlemsregistret. 
Gunilla ber Arnaldo Tiburzi ta över. 
 

 
§ 81 
Avslutning 

 
Sammanträdet avslutades med bön. 

 


